

# COLLÈGE UNIVERSITAIRE GLENDON COLLEGE

## CONSEIL DE LA FACULTÉ / FACULTY COUNCIL

---

Minutes of the special Faculty Council meeting held on Friday, September 26, 1997 at 1:00 p.m. in the Board and Senate Chamber. This meeting of Council was attended by the following members:

D. Adam	M. Feliciano
A. Baudot	M. Fichman
J. Benson	E. P. Fowler
P. Bourdin	C. Fraser
C. Boyd	J. C. Garcia
J. Couchman (Chair)	I. Gentles
J. Crozier	C. Klein-Lataud
J. Escobar	M. Macaulay

Procès-verbal de la séance spéciale du Conseil de la faculté, tenue le vendredi 26 septembre 1997 à 13 h dans la salle du sénat. Les membres suivants étaient présents :

I. Martin
G. Moyal
M. Perra
K. Pestell
C. Séguinot
M.-F. Silver
D. Spring
Y. Szmidt

### 1. Chair's Remarks

The meeting began at 1:20 p.m.

J. Couchman welcomed all the members back to this year's first meeting.

The Chair reminded members of Council that after the meeting held on May 30, 1997, a Special meeting of Council was requested to re-open nominations for the Tenure and Promotion Committee. Since the chance of getting the necessary quorum was very slim at this time of the year it was then decided to put it on hold until September 1997.

### 1. Remarques de la présidente

La séance commence à 13 h 20.

J. Couchman souhaite la bienvenue à tous les membres à cette première séance.

La présidente rappelle ensuite aux membres du Conseil qu'après la séance du 30 mai 1997, une demande pour une séance spéciale du Conseil pour rouvrir les mises en candidature pour le comité de promotion et permanence a été faite. Étant donné que la probabilité d'avoir le quorum à cette période de l'année était très minime, il fut décidé de remettre la réunion jusqu'en septembre 1997.

2. **Motion to re-open the nominations for the Tenure and Promotion Committee**  
[FC-97-98-08]

The following motion was moved and seconded by Y. Szmidt and M. Macaulay respectively.

**That we re-open the nominations for the Tenure and Promotion Committee in order to bring parity between men and women in this Committee.**

Following a brief statement by Y. Szmidt underlying the reasons why such motion had been brought forward to Council, the question was called and the motion **carried**. (16/0/2)

3. **Adjournment**

The meeting adjourned at 1:30 p.m.

2. **Proposition pour rouvrir les mises en candidatures pour le comité de promotion et permanence** [FC-97-98-08]

Y. Szmidt, secondé par M. Macaulay propose la proposition suivante :

**Que l'on rouvre les mises en candidature pour le comité de promotion et permanence afin d'avoir un équilibre entre hommes et femmes dans ce comité.**

Suite à une brève présentation de Y. Szmidt, soulignant les raisons pour lesquelles cette proposition a été envoyée au Conseil, on passe au vote et la proposition est **approuvée**. (16/0/2)

3. **Levée de la séance**

La séance est levée à 13 h 30.